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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  KOZALA  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA KOZALA 
KLASA: 026-02/16-13/3  
URBROJ: 2170-01-09-10-16-2 
Rijeka,  23.3. 2016. 
 
  

ZAPISNIK 
S   17. SJEDNICE VMO KOZALA 

 
17. sjednica Kozale održana je 23. ožujka 2016. (srijeda) s početkom u 16 sati u prostorijama MO 
Kozala,  Volčićev trg 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Renata Tomić, predsjednica VMO  
- Sanjin Matijević, zamjenik predsjednice VMO 
- Grga Rukavina, član VMO  
- Željko Matanović, član VMO 
- Biserka Stefan, članica VMO Kozala i 
- Dragica Šibenik, tajnik MO   
 
Usvajanje zapisnika sa  16. sjednice VMO Kozala: 

- Zapisnik je jednoglasno usvojen 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik  VMO i predložilo slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Zahtjevi građana 
- Zahtjev za postavljanjem stupića u ul. B. Milanovića od k.br. 8a do kineskog restorana -

Rijeka promet d.d. 
- Zahtjev gosp. Obrić  za uklanjanje cedra ispred zgrade u ul. Ante Kovačića 7 
- Zahtjev gospođe Donadić, Mirka Franelića 4 za  iscrtavanjem zabrane parkiranja na ulazu 

u kuću 
- Zahtjev za sanacijom oštećenja (asfalta) u ulici Dinka Trinajstićeva od k.br. 8 do br. 8b 
- Zahtjev za uklanjanje parkirne oznake za invalide u ul. S.Bačića kod k.br. 4 
- Zahtjev za postavljanjem oznake STOP  na križanju ul. B.Milanovića i  A.Mamića 
- Zahtjev za obnavljanjem cestovne signalizacije u ul. Petra Kobeka 
- Zahtjev za određivanje kasnijeg vremena ugostiteljskog objekta caffe bara „Galerija“, Park 

Nikole Hosta 
2.  Dogovor o predstojećim aktivnostima  
3. Razno 

 
 

Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
AD  1/1 
Vijeće je razmotrilo prijedlog Rijeka prometa d.d. Rijeka da se u ulici Bože Milanovića od k.br. 8 a 
do kineskog restorana postave stupići.  
 
Zaključak: 
Vijeće prihvaća prijedlog da se postave stupići u ulici Bože Milanovića od k.br. 8a do 
kineskog restorana. 
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Na traženje predstavnika stanara zgrade Ante Kovačića 7,  da se ukloni cedar ispred zgrade koji 
se opasno naginje prema cesti što Vijeće smatra opravdanim, upućen je dopis OGU za 
komunalno redarstvo kako bi se poduzele odgovarajuće mjere. Pristigao je odgovor OGU za 
komunalni sustav da stablo cedra za sada nemaju namjeru uklanjati. No tijekom ovog proljeća, 
isto će orezati na način da se snizi visina i skrate grane. 
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Temeljem zahtjeva gospođe Zvjezdane Donadić  za iscrtavanjem znaka zabrane parkiranja na 
ulazu u kuću i garažu u ul. Mirka Franelića  k.br. 4, upućen je dopis OGU za komunalno redarstvo 
kako bi se poduzele odgovarajuće mjere. Pristigao je odgovor (e-mail) Rijeka prometa d.d. u 
kojem nas obavještavaju da će iscrtavanje obaviti u najkraćem roku. 
 
Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 
AD 1/ 4 
Zahtjev predstavnika stanara zgrade Dinka Trinajstićeva 8b,  da se u što kraćem roku izvrši 
sanacija dijela ceste, u ulici Dinka Trinajstićeva od k.br. 8 do k.br. 8b , Vijeće smatra opravdanim. 
Upućen je dopis OGU za komunalno redarstvo kako bi se poduzele odgovarajuće mjere. Pristigao 
je odgovor Rijeka prometa u kojem navode da su izvršili terenski očevid, te predlažu Vijeću  da se 
razmotri njeno uređenje u sklopu prioriteta MO Kozala. 
Zaključak:  
Vijeće je suglasno da se zahtjev  za sanacijom ulice Dinka Trinajstićeva od k.br.8 do 
k.br.8a  uvrsti u prijedlog prioriteta za 2017. godinu. 

 
AD 1/5 
Prema dojavama građana i pristiglog nepotpisanog dopisa  Vijeće je se obratilo nadležnom Rijeka 
prometu d.d i obavijestilo ih o slijedećem: 

- da se u ulici Silvija Bačića kod k.br.4  nalazi prometni znak sa oznakom „za invalide“ koji se 
ne koristi za tu namjenu  

- na križanju ulica Aleksandra Mamića i Bože Milanovića ne postoji oznaka  „STOP“, 
obzirom da  je to križanje dosta prometno bilo bi poželjno da se postavi prometni znak. 

- da se na izlazu iz ulice Petra Kobeka obnovi cestovna signalizacija. 
Pristigli su odgovori: 
- preispitati će se da li parkirno mjesto koristi invalidna osoba ili ne. 
- Na križanju Ulica .A. Mamića i Bože Milanovića već je postavljana oznaka „STOP“ 
- Cestovna signalizacija će se obnoviti u što kraćem vremenu. 
 
Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 
AD 1/6 
Predsjednica Vijeća Renata Tomić informirala je nazočne o dopisu  OGU za poduzetništvo kojim 
traži da se Vijeće očituje o zahtjevu za određivanju kasnijeg završetka radnog vremena (do 04,00 
sata)  ugostiteljskog objekta caffe bara "Galerija" u Parku Nikole Hosta i to  nadnevka  18. ožujka   
Produžetak radnog vremena traži se zbog organiziranja rođendanske zabave. 
 
Zaključak: 
Vijeće MO Kozala slaže se sa zahtjevom za produženje radnog vremena ugostiteljskog 
objekta Caffe bara "Galerija" u traženom vremenu. Vijeće traži da se poduzmu sve mjere da 
razina buke iz Caffe bara u predmetnom razdoblju bude u skladu s propisima.  
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AD 2 
 
Eko akcija „ČIŠĆENJE I HORTIKULTURNO UREĐENJE OKOLIŠA DV VIDRICE“ održat će se u 
suradnji s Dječjim vrtićem Vidrice, u subotu, 30. travnja s početkom u 8.00 sati. U dogovoru s 
Nakon čišćenja  pripremiti će se sadnice mediteranskog bilja zasaditi će se u dvorištu vrtića. 
  
Zaključak:  
Vijeće je navedeno prihvatilo na znanje.  
 
 
 
 
 
 
 
Kako nije bilo dodatnih prijedloga ili rasprave, predsjednica Vijeća zaključuje sjednicu u 19 sati. 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3 ) stranice.                                                                                                                  
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                   Predsjednica VMO Kozala. 
 
Dragica Šibenik                                                                       Renata Tomić 
,  
   
 
 
 
 
 
 


